
PROTOKÓŁ Nr XXII/12
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

6 listopada  2012 roku
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radny powiatowy: Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• kierownicy ocenianych jednostek organizacyjnych gminy:

- Ireneusz Młynek Dyrektor Gimnazjum w Bojanowie,
- Teresa Polc Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bojanowie,
- Bogumiła Woźniak Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gościejewicach,

     - Paweł Dudziak Dyrektor Szkoły Podstawowej w Golinie Wielkiej,
      - Agnieszka Sikora Dyrektor Przedszkola w Bojanowie,
      - Krystyna Przewłocka Dyrektor Przedszkola w Trzeboszu,
(nieobecna  dyrektor  Przedszkola  Niepublicznego  w  Bojanowie  „Chatka  Puchatka”  pani 
Angelika Karolczak).

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie  pan Maciej 
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji  
uczestniczy  14  radnych (nieobecna radna: Halina Lis), co stanowi quorum, więc jest ona 
władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący  obrad  zapytał  czy  do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  porządku 
obrad są wnioski. 
Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XXII sesji Rady Miejskiej 
w Bojanowie przedstawia się następująco:

1.Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XXI/12 z sesji odbytej w dniu 28 września 2012 roku.
4. Zapytania radnych.
5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym.
6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych 
zarządzeniach.
7. Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie gminy Bojanowo.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) podziału gminy Bojanowo na stałe obwody głosowania i ustalenia ich numerów,  
granic oraz wyznaczenia siedzib obwodowych komisji wyborczych,

2) zmiany Uchwały Nr XXXIX/X/217/02  Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
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27  lutego  2002  roku  w  sprawie  ustalenia  zasad  przysługujących   diet  dla  
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo,
3) uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych na terenie Gminy Bojanowo na rok 2012,
4) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy  

Bojanowo na 2013 rok,
5) obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  za  1  dt  przyjmowanej  jako  podstawa  do  

naliczania podatku rolnego na 2013 rok,
6) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2012 – 2023,
7) zmian  budżetu na 2012 rok.

9.Odpowiedzi na zapytania  radnych.
10. Wolne głosy i wnioski.
11.Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokółu Nr XXI  z sesji odbytej w dniu 28 września   2012  roku .

 W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 września  2012 
roku nie wpłynęły uwagi pisemne i ustne Przewodniczący obradom zawnioskował o przyjęcie 
niniejszego protokołu bez odczytywania.
Za propozycją przewodniczącego Rady głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” 
(nieobecna radna Halina Lis).
W związku z powyższym protokół NR XXI/12 z sesji, która odbyła się w dniu 28 września 
2012 roku przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Radny Jarosław Bartkowiak zapytał kiedy zostaną oddane świetlice do użytku.
Radny Zygmunt Maćkowiak zwrócił się do radnego Stanisława Tomiczaka, który na 

ostatnim posiedzeniu Komisji Stałych Rady przedstawił kalkulację obniżenia 1q  ceny żyta, 
o dokładne podanie w/w interpretacji i uzasadnienie słuszności wniosku.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym

Przewodniczący  Rady Miejskiej  w  Bojanowie  przedstawił  reprezentację  w  okresie 
międzysesyjnym – Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.
Przewodniczący Rady zapoznał również uczestników obrad z informacją Urzędu Skarbowego 
w Rawiczu oraz Wojewody Wielkopolskiego w sprawie Oświadczeń majątkowych radnych i 
Burmistrza Bojanowa – załącznik nr 3 do protokołu.

Do pkt.  6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa o  pracy   w okresie  międzysesyjnym i  o 
wydanych zarządzeniach.

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Bojanowa wydał następujące  zarządzenia:

1) Zarządzenie  Nr  180/12 Burmistrza  Bojanowa z  dnia  8  października  2012 roku w  
sprawie zmian budżetu na 2012 rok,
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2) Zarządzenie Nr 181/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 października 2012 roku w  
sprawie powołania komisji przetargowej na dzierżawę nieruchomości niezabudowanej  
położonej w Tarchalinie oznaczonej jako działka ew. nr 36,

3) Zarządzenie Nr 182/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 października 2012 w sprawie  
wprowadzenia  Regulaminu konkursu na stanowisko  Dyrektora  Gminnego Centrum  
Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie,

4) Zarządzenie Nr 183/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 października 2012 roku w  
sprawie  powołania  Komisji  Konkursowej  w  celu  przeprowadzenia  konkursu  na  
stanowisko Dyrektora Gminnego Centrum Kultury,  Sportu,  Turystyki i Rekreacji  w  
Bojanowie,

5) Zarządzenie Nr 184/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 29 października 2012 roku w  
sprawie powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej  
położonej w Bojanowie oznaczonej jako działka ew. 150/13,

6) Zarządzenie Nr 185/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 29 października 2012 roku w  
sprawie ustalenia stawki czynszu za dzierżawę stawu,

7) Zarządzenie Nr 186/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 29 października 2012 roku w  
sprawie ustalenia stawki czynszu za dzierżawę stawu,

8) Zarządzenie Nr 187/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 29 października 2012 roku w  
sprawie zmian budżetu na 2012 rok,

9) Zarządzenie Nr 188/12 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 października 2012 roku w  
sprawie zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej  
oraz innych zadań zleconych gminie ustawami na 2012 rok,

Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter poprosił uczestników sesji,  aby minutą ciszy uczcić 
pamięć zmarłego w październiku, byłego dyrektora Szkoły Podstawowej w Golinie Wielkiej 
śp. Waldemara Szaflińskiego.

Burmistrz przedstawił uczestnikom sesji swoją reprezentację gminy Bojanowo na zewnątrz – 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ponadto Burmistrz  poinformował  skrótowo Państwa radnych  o wydarzeniach  jakie 
miały miejsce w okresie międzysesyjnym (najważniejsze). 

Jedną  z ważnych kwestii była sprawa wykupu budynku zajmowanym przez Energetykę 
Poznańską, jednakże kwota podana przez panią dyrektor nie wchodzi absolutnie w 
rachubę. W związku z powyższym pan Burmistrz poinformował, iż jest umówiony na 
spotkanie z panią dyrektor w celu wyjaśnienia kwestii związanych z wykupem.
Pan Burmistrz Zuter wyjaśnił, iż jest pełen podziwu dla mieszkańców Szemzdrowa, 

którzy wystąpili z inicjatywą budowy wigwamu – podobnego jak w Tarchalinie.
Ponadto w okresie międzysesyjnym Burmistrz brał udział w wystawie gołębi pocztowych i 
zwierząt hodowlanych.
Burmistrz wspomniał również o kwestii budowy przedszkola w Bojanowie. Po 15 listopada
odbędzie  się  spotkanie  z  właścicielami  ogródków,  na  których  zostaną  omówione  kwestie 
związane z tym terenem.
Pytań  nie  było,  w  związku  z  powyższym  przystąpiono  do  realizacji  kolejnego  punktu 
porządku obrad.

Do pkt. 7 Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie gminy Bojanowo.

Temat został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
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30  października  2012  roku.  W  posiedzeniu  Komisji  uczestniczyli  również  dyrektorzy 
poszczególnych placówek oświatowych.
Przewodniczący obradom zawnioskował o zadawanie pytań w temacie dzisiejszej sesji – czyli 
oświaty – miasta i gminy Bojanowo.
Pytań nie było. Głos zabrał  Radny Rady Powiatu Rawickiego pan Wiesław Ceglarek, który 
podziękował  dyrektorowi  Gimnazjum  w  Bojanowie  panu  Ireneuszowi  Młynkowi,  panu 
dyrektorowi  Domu  Kultury  w  Bojanowie  panu  Arkadiuszowi  Kaczmarkowi  za  pomoc  i 
współpracę przy organizacji wielu imprez.
Sprawozdanie  Gimnazjum  im.  gen.  Dezyderego  Chłapowskiego  w  Bojanowie  oceniono 
pozytywnie i stanowi ono załącznik nr 5 do protokołu sesji.

Sprawozdanie Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie oceniono 
pozytywnie i stanowi ono załącznik nr 6 do protokołu sesji.

Sprawozdanie  Szkoły  Podstawowej  im.  Jana  Brzechwy  w  Gościejewicach  oceniono 
pozytywnie i stanowi ono załącznik nr 7 do protokołu. 

Sprawozdanie  Szkoły  Podstawowej  im.  Arkadego  Fiedlera  w  Golinie  Wielkiej  oceniono 
pozytywnie i stanowi ono załącznik nr 8 do protokołu.

Sprawozdanie Przedszkola w Bojanowie oceniono pozytywnie i stanowi ono załącznik nr 9 
do protokołu.

Sprawozdanie Przedszkola w Trzeboszu oceniono pozytywnie i stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu.

W  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady  udziału  nie   wzięła  dyrektor  Niepublicznego 
Przedszkola w Bojanowie, której przedstawione sprawozdanie również oceniono pozytywnie.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
1. podziału gminy Bojanowo na stałe obwody głosowania i ustalenia ich numerów,   

granic oraz wyznaczenia siedzib obwodowych komisji wyborczych,

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady.  Uwag  nie 
wniesiono.  Przewodniczący   Rady  pan  Maciej  Jagodziński  odczytał  treść  uchwały  i 
przystąpiono  do  głosowania.Za  podjęciem  uchwały  głosowali  wszyscy  radni  –  14  „za” 
(nieobecna radna Halina Lis).
Uchwała Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia  6 listopada 2012 roku w sprawie podziału  
gminy  Bojanowo  na  stałe  obwody  głosowania  i  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  
wyznaczenia siedzib obwodowych komisji wyborczych, została podjęta i stanowi załącznik nr 
11 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
2)        zmiany Uchwały Nr XXXIX/X/217/02  Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia   

27 lutego 2002 roku w sprawie ustalenia zasad przysługujących  diet dla przewodniczących  
organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo

Pytań nie było. Prowadzący obrady Maciej Jagodziński odczytał treść projektu i przystąpiono 
do głosowania. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy radni – 14 „za” (nieobecna radna Halina Lis).
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 listopada 2012 roku w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXXIX/X/217/02  Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 27 lutego 2002  
roku  w  sprawie  ustalenia  zasad  przysługujących   diet  dla  przewodniczących  organów  
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo, została podjęta i stanowi załącznik 
nr 12 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
3.            uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
Alkoholowych na terenie Gminy Bojanowo na rok 2012,

W związku z tym, iż projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
30 października br. pytań Państwo radni nie zadali.
Po odczytaniu prze Przewodniczącego obradom treści uchwały przystąpiono do głosowania.
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się (radna Ewa 
Szczepaniak). Nieobecna podczas głosowania radna Halina Lis.

Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  6  listopada  2012  roku  w  sprawie  
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na  
terenie  Gminy  Bojanowo  na  rok  2012,  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  nr  13 do 
protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
4.            uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie   
gminy Bojanowo na 2013 rok,

Powyższy  projekt  również  był  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji  Stałych  w  dniu  30 
października br. zapytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady Maciej Jagodziński odczytał projekt i zarządził głosowanie.
Za  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  1  głos  wstrzymujący  się  (radna  Ewa 
Szczepaniak); nieobecna na sesji radna Halina Lis.
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 listopada 2012 roku w sprawie uchwalenia  
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy Bojanowo na 2013 rok, 
została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
5. obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  za  1  dt  przyjmowanej  jako  podstawa  do   

naliczania podatku rolnego na 2013 rok,

Odpowiadając radnemu Zygmuntowi  Maćkowiakowi,  radny Stanisław Tomiczak wyjaśnił, 
cyt.

„Na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej w Bojanowie, które odbyło się dnia 30 
października 2012 roku, powiedziałem i podtrzymuję swoje stanowisko, że opodatkowanie 
rolników podatkiem rolnym wynosi 5,53% od dochodu z 1 ha przeliczeniowego roli.  Jeśli 
Szanowny Pan Radny podaje wartość 5%, to oświadczam, że na pewno podałem wartość 
5,53% - co wynika z moich notatek przygotowanych na posiedzenie komisji.

Dla zobrazowania mojego stanowiska przedstawiam następujące obliczenia. Przy 
zaproponowanej cenie 60 zł za kwintal żyta podatek wynosi 2,5 x 60 = 150 zł/rok od jednego 
hektara przeliczeniowego. Przeciętny dochód z pracy w indywidualnych gospodarstwach 
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rolnych z 1ha przeliczeniowego wynosił w 2011 r. 2713 zł, do spraw pomocy społecznej 
przyjmuje się 3000 zł/ha. 

Policzmy zatem podatek wg tej najmniejszej dochodowości. Dlatego nie rozumiem 
stwierdzenia Pana Radnego, że na posiedzeniu Komisji skłamałem, podając zaniżoną 

wartość podatku w wysokości 5%.Jak ta wartość podatku ma się do ogólnych zasad 
opodatkowania dochodów osób pracujących poza rolnictwem, które płacą podatek 
dochodowy w wysokości minimum 18%, pozostawiam Panu do własnej analizy.I na koniec 
mojej wypowiedzi jeszcze jedna uwaga. Do wartości dochodowości z 1 ha ogłaszanej przez 
GUS nie wlicza się innych dochodów i świadczeń dla rolników, m.in. unijnych dopłat 
bezpośrednich, o czym też na posiedzeniu Komisji Rady wspominałem.”

W  związku  z  brakiem  dalszej  dyskusji  przewodniczący  obradom  pan  Maciej 
Jagodziński po odczytaniu treści uchwały zawnioskował o głosowanie nad przedmiotowym 
projektem.

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych;  przeciwnych podjęciu uchwały było 
radnych 3 ( Jan Kubis, Zygmunt Maćkowiak oraz Ewa Szczepaniak), natomiast radny Maciej 
Kazior wstrzymał się od głosu.

Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  6  listopada  2012  roku  w  sprawie  
obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  za  1  dt  przyjmowanej  jako  podstawa  do  naliczania  
podatku rolnego na 2013 rok, stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.
(nieobecna radna: Lis Halina).

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
6.            zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2012 –   
2023,

Pani Skarbnik Mirosława Zamelska zapoznała Państwa radnych ze zmianami jakie zostały 
wprowadzone do projektu uchwały. Pytań nie było. Przewodniczący obrad odczytał treść aktu 
i przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni 
13 „za” (nieobecna radna Halina Lis oraz nieobecny podczas głosowania radny Władysław  
Szalkowski).

Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  6  listopada  2012  roku  w  sprawie  zmian  
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Bojanowo  na  lata  2012  –  2023,  została 
podjęta i stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
7.            zmian  budżetu na 2012 rok.  

Pani  Skarbnik  Mirosława  Zamelska  zapoznała  Państwa  radnych  ze  zmianami 
wprowadzonymi do projektu przedmiotowej uchwały od ostatniej Komisji Rady Miejskiej.

W związku  z powyższym pytań nie było. Uchwałę zaopiniowano pozytywnie, jednogłośnie 
14 głosami „za” (nieobecna radna Halina Lis). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
6  listopada  2012  roku w  sprawie  zmian budżetu  na  2012 rok,  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.
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Do pkt. 9. Odpowiedzi na zapytania  radnych.

Radnemu  Jarosławami  Bartkowiakowi  Burmistrz  odpowiedział,  iż  termin  oddania 
świetlic przypadł na dzień 31 października. Komisja odbierająca stwierdziła pewne usterki i 
niedociągnięcia, w związku z powyższym termin oddania świetlic przedłużono o kolejne 2 
tygodnie – w tym czasie wykonawcy mają obowiązek usunąć wady.

Do pkt. 10 Wolne głosy i wnioski.
Przewodniczący rady poinformował, iż  w dniu :

17 grudnia br. odbędzie się posiedzenie Komisji Stałych Rady,
21 grudnia br. odbędzie się sesja w sprawie budżetu gminy na 2013 rok,
28 grudnia odbędzie się sesja tzw. „porządkowa”.

Radny Leszek Janowicz zapytał o prace związane z nowo powstającą obwodnicą.
Burmistrz Bojanowa Józef Zuter poinformował Państwa  radnych, iż odwiedził GDDKiA 
w Poznaniu,  jest  po  rozmowach  z  dyrektorem Napierałą.  Prace  idą  w dobrym kierunku, 
zgodnie z planem. Co prawda zakończenie budowy tego odcinka przedłużyło się o kolejny 
rok czyli do  października 2013 roku.

Burmistrz  poinformował  również,  iż  są  zaawansowane  prace  związane  z  budową 
wytwórni mas bitumicznych. 

Radny Jarosław Bartkowiak zapytał czy zostanie naprawiony odcinek drogi od Dino 
w  kierunku  torów  na  Gołaszyn.  Droga  się  zapada,  jest  niebezpieczne  zarówno  dla 
zmotoryzowanych jak i dla pieszych.  Jest to droga która należy do Powiatowego Zarządu 
Dróg w Rawiczu. Pan Henryk Lipowczyk kierownik PZD zobowiązał się w porozumieniu z 
firmą Alpine Bau do naprawy drogi po zakończeniu prac związanych z budową S5.
Burmistrz wyjaśnił, iż musi zostać na nowo położony asfalt. Podobna sytuacja występuje na 
ulicy Moniuszki w Gołaszynie  Mieszkańcy monitują, gdyż jakość drogi jest zła. Mieszkańcy 
dopominają się  o nowa drogę,  radny Kubis nie bardzo wie co odpowiedzieć  mieszańcom 
Gołaszyna.
Burmistrz wyjaśnił, iż w miarę posiadanych środków przedmiotowa droga jest priorytetem w 
zadaniach.
Dyrektor Przedszkola w Bojanowie pani Agnieszka Sikora wystąpiła z wnioskiem 
(propozycją) o nadanie imienia wigwamowi w Tarchalinie. Ma ono zostać wyłonione w 
drodze konkursu.
W związku z brakiem pytań przewodniczący obradom przystąpił do realizacji kolejnego 
punktu obrad.

Do pkt. 11 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Rady pan Maciej 
Jagodziński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął XXII sesję Rady Miejskiej 
w Bojanowie. Obrady zakończono o godz. 11.15.

Protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
inspektor
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	Jedną  z ważnych kwestii była sprawa wykupu budynku zajmowanym przez Energetykę Poznańską, jednakże kwota podana przez panią dyrektor nie wchodzi absolutnie w rachubę. W związku z powyższym pan Burmistrz poinformował, iż jest umówiony na spotkanie z panią dyrektor w celu wyjaśnienia kwestii związanych z wykupem.
	Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
	Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 listopada 2012 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2012 – 2023, została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do protokołu.


